(2) Contract No:	رقم العند: MB132630310AE	
Card No:	رقم المنشاة: 235027	
Contract Made o	- Dudat	1555
21/03/2013	انه في يوم: الخموس الدوافق:	
ل من:	في إمارة: دبي تم الإتفاق بين كا	
A. FIRST PAR	TY	ا) الطرف الأول
Company / Est:	AL HABBAI CONTRACTING (L.L.C)	منشأة / الكفيل: العبان المقارلات والله ذم م
Represented by:	MOHD AHMED MOHD ABDULRAHMAN AL IIABBAI	ويمثلها / زمثله:
B.SECOND PA	ARTY	ب) الطرف الثاني
Mr. / Mrs:	CHANDAGI NISHAD KALILAWSH NISHAD	المبيد / المبيدة:
Nationality:	INDIA	شقداهی نیشاد کلیلاوش لیشاد
Passport No:	J0605549	الجنسية: الهند
Tussport (10.	00005547	جواز بنغر رقم: 10605549
	ne parties declared having full capacity to tually agreed as follows:	وقد اقر الطرفان بأهليتهما الكاملة للتعاقد واتفقا بالتراضي على ما يلي:
as	ord party accepts to work for the first party CONSTRUCTION CARPENTER	1) أن يعمل الطرف الثاني لدى الطرف الأول بمهنة بدولة الإمارات نجار مياني
in the U.A.E	for a basic salary 600 Per Month	وذلك نظير راتب اساسي قدره 600 شيهريا
	The state of the s	WELLEN WEST OF THE STATE OF THE
	of this agreement shall be Limited	2) تكون مدة هذا العقد محدد وتبدأ اعتبار ا
As from	18/02/2013 To 17/02/2015	من 18/02/2013 إلى 17/02/2015
shall be sub that the pr	arties hereto have agreed that the second party oject to a probation period of months 6 (provided obation shall not exceed six months from the employment).	<ul> <li>أ) وقد اتفق الطرفان على أن يعمل الطرف الثاني لمدة 6 شهور تحت الاختبار على ألا تتجاوز مدة الاختبار ستة شهور من بداوة عقد عمل الطرف الثاني لدى الطرف الأول</li> </ul>
expire there the agreeme	d employment agreement expires on the date of cof, but in case the twp parties continue to excute ent then it shall be considered as renewed for an d of one year from the date of expire thereof on rms and conditions.	ب) ينتهي عقد العمل المحدد المدة بالتهاء مدته. فإذا استمر الطرفان في تنفيذه اعتبارا من تاريخ انتهاء العقد وبذات الشروط الواردة في
commencin	orty shall bear the cost of air ticket at the time of ag work and also the cost of one ticket home at terminating the employment agreement.	3) يتحمل الطرف الأول تذاكر السفر عند بدء العمل وكذلك العودة عند انتهاء العقد
immediately violates cla respect of	arty may terminate the services of second party y and without notice in case the second party suse (120) of the fedral law No (8) of 1980 in the organizing of labour relation and as provided there in and also as provided in clause of.	4) يجوز للطرف الأول أن يفصل الطرف الثاني دون إنذار في أي مسين الحالات المنصوص عليها في المادة 120 من القانون الإتحادي رقم 8 لسنة في شأن تنظيم علاقات العمل وتعديلاته وبالشروط الموضحة بها 1980 وكذلك في الحالة التي نصت عليها المادة 88 من القانون ذاته
of end od s	of fedral act no.(8) shall be applicable in respect service gratuity and shall also be applicable for tions which are not provided for herein.	<ul> <li>5) تسري احكام القانون الإنجادي رقم (8) لسنة 1980 فيما يتعلق بمكافأة نهاية الخدمة وكذلك بالنسبة للشروط الأخرى والتي لم ينص عليها العقد</li> </ul>
the ministr	nent is made in 3 copies, First copy retained with y (labour dept) at the time of attesting the each party hereto shall have one copy to act whenever necessary	<ul> <li>خرر من هذا العقد ثلاث نسخ تودع النسخة الأولى لدى الوزارة (قطاع العمل)</li> <li>عند التصديق على العقد ويتملم كل طرف نسخة للعمل بموجبها عند اللزوم</li> </ul>

) The first party is obligated to	grant the second party	الطرف الثانسي إحمازة دوريسة	ريد المسترح الدون بمسع
an annual leave with pay for	30 days(provided	عوما سنويا (بجب الائقل	منطوعه الأجر مدنها
that the annual leave shall no	t be less than thirty days).		
Other allowances granted	to the second party:	الطرف الاول	<ul> <li>إ) مبزات أخرى للطرف الثاني:</li> <li>إ - بدل سكن:</li> </ul>
Accomodation All:	first party	الطرف الاول	 ب - بدل مواصلات:
Transportation All:	first party		ج - اخرى:
Others:			-1 400403
1-			-2 42 1
3-			
4-			
Basic salary:		600	الراتب الأساسي:
Total salary with All		ت شهریا:	مجموع الراتب والبدلاد
	Ommittee .		شروط اغزى:
Other Conditions:			1
A			
exceed forty eight hours we	8 hours only, and shall neekly. In case of shops, hotels, the working hours shall be nine	ون تسع مناعات يوميا فسي	) ساعات العمل اليومية 8 نماني واربعين ساعة أمبوعيا وتك حالة المحلاث والغنادق والمقاصد
0) Daily working hours are	ekly. In case of shops, hotels,	ون تسع مناعات يوميا فسي	بماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك
0) Daily working hours are	ekly. In case of shops, hotels,	ون تسع مناعات يوميا فسي	بمانى واربعين ساعة اسبوعيا وتك
0) Daily working hours are	ekly. In case of shops hotels, the working hours shall be nine	ون تسع مداعات يوميا في واعمال الحراسة .	بماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك
0) Daily working hours are	the working hours shall be nine	ون نسع مناعات يوميا في واعمال الحراسة . واعمال الحراسة . واعمال العراسة . واعمال العربية ال	مماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك
0) Daily working hours are	the working hours shall be nine	ون تسع مداعات يوميا في واعمال الحراسة .	بماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك
0) Daily working hours are	the working hours shall be nine	ون تسع مداعات يوميا في واعمال الحراسة .  واعمال الحراسة .  ولقة الإمارات العريبة ال	مماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك
0) Daily working hours are	the working hours shall be nine	ون نسع مداعات يوميا في واعمال الحراسة .  دولة الإمارات العربية اله وزارة السعربية اله PR 2018	بماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك
0) Daily working hours are	the working hours shall be nine	ون تسع مداعات يوميا في واعمال الحراسة .  واعمال الحراسة .  ولقة الإمارات العريبة ال	بماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك
Daily working hours are exceed forty eight hours we	the working hours shall be nine	ون نسع مداعات يوميا في واعمال الحراسة .  دولة الإمارات العربية اله وزارة السعربية اله PR 2018	بمانى واربعين ساعة اسبوعيا وتك
Daily working hours are exceed forty eight hours we restaurants and watchmen, t	the working hours shall be nine	ون نسع مداعات يوميا في واعمال الحراسة .  دولة الإمارات العربية اله وزارة السعسم .  المارة تراف سعسم الع	نماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك
O) Daily working hours are exceed forty eight hours we restaurants and watchmen, to	the working hours shall be nine the working hours shall be nine 11 A	ون نسع مناعات يوميا في واعمال الحراسة . واعمال الحراسة . وواعمال الحريبة الوارة السعيبة الوريبة الموريبة المور	نصابى واربعين ساعة اسبوعيا وتك حالة المخلات والفنادق والمقاصف لا المطرف الأول
O) Daily working hours are exceed forty eight hours we restaurants and watchmen, to	the working hours shall be nine	ون نسع مداعات يوميا في واعمال الحراسة .  دولة الإمارات العربية اله وزارة السعسم .  المارة تراف سعسم الع	نصابى واربعين ساعة اسبوعيا وتك حالة المخلات والفنادق والمقاصف لا المطرف الأول
O) Daily working hours are exceed forty eight hours we restaurants and watchmen, to	the working hours shall be nine the working hours shall be nine 11 A	ون نسع مناعات يوميا في واعدال الحريبة الموريبة	نماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك حالة المحلات والغنادق والمقاصف  X العطرف الأول
Daily working hours are exceed forty eight hours we restaurants and watchmen, t	the working hours shall be nine the working hours shall be nine 11 A	ون نسع مناعات يوميا في واعمال الحراسة. وواعمال الحراسة وزارة السعيب العربية ا	نصابى واربعين ساعة اسبوعيا وتك حالة المخلات والفنادق والمقاصف لا المطرف الأول
O) Daily working hours are exceed forty eight hours we restaurants and watchmen, to	the working hours shall be nine the working hours shall be nine 11 A	ون نسع مناعات يوميا في واعدال الحريبة الموريبة	نصابى واربعين ساعة اسبوعيا وتك حالة المخلات والفنادق والمقاصف لا المطرف الأول
O) Daily working hours are exceed forty eight hours we restaurants and watchmen, to	the working hours shall be nine the working hours shall be nine 11 A	ون نسع مناعات يوميا في واعمال الحراسة. وواعمال الحراسة وزارة السعيب العربية ا	حالة المخلات والفنادق والمقاصف
O) Daily working hours are exceed forty eight hours we restaurants and watchmen, to	the working hours shall be nine the working hours shall be nine 11 A	ون نسع مناعات يوميا في واعمال الحراسة. وواعمال الحراسة وزارة السعيب العربية ا	نماني واربعين ساعة اسبوعيا وتك حالة المحلات والغنادق والمقاصف  X العطرف الأول